



ST. LOUIS SCHOOL
Circular No. 017 (21-22)

1st September, 2021

Dear Parents/Guardians:

COVID-19 Vaccination Questionnaire

In response to the requirements of the Education Bureau, we would like to ask you to fill in the following questionnaire and return it to class teachers by 10th September, 2021. The **Record of COVID-19 vaccination (hard copy)** should be handed in with this questionnaire for those who have been vaccinated.

Yours faithfully,
Ms Tang Pui Man
(for the Principal)

COVID-19 Vaccination Questionnaire

I acknowledge the above circular No.017 (21-22) and my child /ward _____
of Class _____ (No. _____) has

- received the 1st dose and 2nd dose (regardless whether the 2nd dose has been received for more than 14 days) of COVID-19 vaccine.
- received the 1st dose of COVID-19 vaccine and is waiting for the 2nd dose of COVID-19 vaccine.
- not yet received the COVID-19 vaccine.

(Please put a tick “√” in the appropriate box)

Parent/Guardian’s Signature : _____

Parent/Guardian Name : _____

Date : _____



聖類斯中學
通告第 017 號 (21-22)

各位家長/監護人：

2019 冠狀病毒病疫苗接種問卷

本校現因應教育局要求查詢學生接種疫苗的概況，請於 2021 年 9 月 10 日或之前填妥以下問卷並交回班主任。若已接種疫苗，請把疫苗接種記錄（影印本）連同此問卷一併交回。

聖類斯中學校長
(鄧佩雯老師代行)

二零二一年九月一日

2019 冠狀病毒病疫苗接種問卷

本人知悉以上通告第 017 號事宜，本人的兒子/受監護者 _____

(班別_____ 學號_____)

- 已接種了第一劑和第二劑(無論第二劑是否已接種超過 14 天)的 2019 冠狀病毒病疫苗。
- 已接種了第一劑 2019 冠狀病毒病疫苗，正在等待接種第二劑疫苗。
- 尚未接種疫苗。

(請在適當的方格內加上“√”號)

家長／監護人簽署： _____

家長／監護人姓名： _____

日期： _____